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                                                           ACTA REUNIÓ CONSELL 21 DE GENER DE 2025 
 
 
 
Assistents presencials: 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Sr. Ricard Hernández Muñoz 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dra. Marta Magaldi 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Ricard Molina Latorre 
Convidat: Pablo Escanez 
 
Connexió on-line: 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Dr. Francisco Javier Escalada Roig 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Juan Carlos Ruiz Rodríguez 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Alex Romero 
Fernández 
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Sònia Moreno Escribà 
Societat Catalana de Pediatria: Dra. Laia Vega Puyal 
Societat Catalana de Pediatria: Dr. Lluis Mayol Canals 
Societat Catalana de Cardiologia: Dr. Pablo Loma-Osorio  
Societat Catalana de Cardiologia: Dra. Montserrat Vila Perales 
 
Excusen assistència:  
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Verónica Domínguez Panadero 
 
 
La reunió s'inicia a les 16:07 hores 

 

Lectura i aprovació de l’Acta del 17 de desembre de 2024-  Aprovada 

 

Es comenta unes petites variacions en horaris del curs de SVI-TES i 2 dates de les reunions 

del consell. Tot especificat en acte 

Aprovació de la despesa destinada a la realització de vídeos per el curs SVAT 

S’aprova el pressupost de les realització dels Vídeos pels curs de SVAT , que ha sigut enviat per e-mail, 
amb un import econòmic de 3.400,00 euros + IVA.  Queda aprovada aquesta despesa  

Darrera reunió Decret desfibril·ladors (Grup assessor) 

Ajornat aquest punt donat que s’ha cancel·lat la reunió amb el departament, pendent de nova data. 

Proposta de tallers per a la població acreditats pel CCR. (Ricard) 

En Ricard Hernández fa la proposta de crear un programa (taller; sessió divulgativa) en 

Suport Vital Bàsic per a col·lectius fora del decret , com poden ser associació de veïns, 

associacions de pares a les escoles, col·lectius poblacionals. 

No se arriba a cap consens entre els membres de la junta i s’acorda passar al grup de 

treball en SVB aquesta proposta per a que sigui valorada i que facin una proposta de 

formació.  Com el CCR ja té mig muntat una proposta de formació, el grup de treball ho ha 

de tenir en compte. Han de definir que es pretén i a qui va dirigit. 

Es deixa aprovada la proposta de passar-ho al grup de treball per a que li donin forma. 
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Composició Comitè científic. Actualització d’aportacions de les Societats  

La societat de Socmue i Camfic han notificat el membre del comitè científic. 

Per la resta: 

Socmic: presenta a la Dra. Pilar Ricard, pendent d’enviar per e-mail a la secretaria. 

Pediatria: notifica que dimecres hi ha reunió del comitè i es preveu que surti el membre que 

presentaran i també el substitut del representant del consell, pendent de notificar  

Anestesia: informa que s’ha fet un reclamo als membres de la societat i tenen fins el dia 25 

per a rebre candidatures, esperant que a finals de mes tingui a la persona escollida. 

 

S’haurà de comunicar al líder del grup de treball les candidatures presentades. 

 

S’acorda, però, comunicar al responsable del comitè científic el nom dels membres ja 

confirmats, perquè puguin començar a treballar en espera de la resta d’adhesions.  

Xarxes Socials i comunicació. Temps obert de presentació i salutació del seu líder 

Sr. Benjamin Tesillo 

El Coordinador es connecta virtualment a les 17:08 hores.  
Fa una exposició global de la seva trajectòria en aquest temps. 
Del document de les bases de l’ àrea de comunicació, que va enviar i presentat al consell. La principal base 
és difondre la reanimació a la societat. 
En els 2 mesos que porta s’ha treballat molt les xarxes social i ha hagut un augment considerable de 
subscriptors. Un altre objectiu era el reconeixement com entitat i la visualització del CCR  
Com objectius específics és crear continguts, que el CCR no havia treballat gaire, fen recursos audiovisuals 
com a vídeos i podcats, s’ha fet difusió i conscienciació amb els vídeos que hi ha penjats a Instagram del 
dia mundial de l RCP. 
Amb el Grups de treball es vol treballar petits vídeos per a que arribin a la població, i també estan 
treballant en: reptes i concurs que encara no han fet res. 
Han començat amb el projecte “CCR Actualitat”, al Youtube ja han penjat podcats amb una entrevista, 
aquest apartat seria per a professionals de sector i els membres del grup de treball per a que exposin en 
que estan treballant en les diferents àrees. 
S’ha està treballant en un projecte d’un curt que està pensat que tingui el títol Un retrobament inesperat 
La Junta de representants agraeix al senyor Tesillo la tasca que està realitzant.  

Precs i preguntes  

• Tema Ajuntament de Botarell, espai cardioprotegit, de les esmenes proposades en 
l’informe del Dr. Molina en la visita d’inspecció, informa que ja han estat realitzades.  
Han tret tots els desfibril·ladors d’espais tancats a espais públics i s’han senyalitzats 
correctament.   
S’aprova per els membres de la junta i s’enviarà  el certificat i la carta més es penja a la 
web i xarxes socials. 
Pendent d’enviar l’informe per part del Dr. Molina 
Es proposa un canvi en el Logo que hi ha actualment en el certificat, i  que sigui la 
vinculació del logo del CCR amb el logo de l’espai cardioprotegit. I a més s’ha de modificar 
el document dels criteris d’acreditació.  
 

• Es planteja una consulta per part del president.  
És comenta que el CCR, ni CERPC ni L’ERC no s’han posicionat mai al respecte de la majoria 
d’edat per la formació de cursos provider en Suport Vital Bàsic, per tant no caldria la 
majoria d’edat en un curs de Provider. 
Però hauria de ser major d’edat el futur instructor en SVB+DEA?. 
És aprovat, per la majoria dels membres del consell,  que només els majors d’edat puguin 
presentar-se a un curs d’instructors en SVB+DEA.  
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S’ha de modificar els requisits per a ser instructor en aquet punt com a criteris d’inclusió. 
 
 
 
 
 
 
 
 

La reunió s'acaba a les 17:55 hores 


